
Vážená paní, vážený pane, 

Jmenuji se Iveta Galiová a jsem studentkou posledního ročníku oboru Všeobecného lékařství na
Univerzitě Palackého v Olomouci. Tímto dopisem bych ráda vyjádřila svůj zájem být součástí týmu
lékařů ve Fakultní nemocnici v Olomouci.

Šest let studia na Lékařské fakultě a praxí ve Fakultní nemocnici mě utvrdilo v tom, že bych ráda ve
Fakultní nemocnici zůstala i nadále a pokračovala zde i v pracovním životě. K Fakultní nemocnici jsem si
za tyto roky získala důvěru a přesvědčila jsem se, že zde pracují lidé vysokých profesních kvalit a bylo by
mi ctí se od nich učit, získávat cenné zkušenosti a odborně se rozvíjet. Pozitivně vnímám také možnost
vyučování studentů. Již více než dva roky pracuji jako lektorka ve firmě Bmedic, která připravuje
studenty středních škol na přijímací zkoušky na medicínu. Díky této zkušenosti jsem se zdokonalila v
přednesu a nebojím se vystupovat před desítkami osob nebo vést se studenty diskuzi.

V průběhu studia jsem při zvažování toho správného oboru opakovaně přemýšlela o pediatrii.
Definitivně jsem se přesvědčila po čtvrtém ročníku, kdy jsem absolvovala letní stáž v ordinaci PLDD
MUDr. Evy Brožové. Zjistila jsem, že práce s dětmi je pro mě velmi přirozená. Zároveň mi nečiní problém
ani komunikace s rodiči a vnímám to jako zajímavý aspekt tohoto oboru. Pediatrie je pro mě oborem, ve
kterém se mnohem více dbá na primární prevenci a snahu o zachování zdraví i ze strany pacientů a jejich
rodin, což je pro mě velice motivující, protože prevenci a zdravý životní styl vnímám jako klíčové téma. 

Druhým oborem, ve kterém si umím představit svou budoucnost je genetika. Již na gymnáziu mi přišlo
toto téma zajímavé, a proto jsem se účastnila genetického semináře, ve kterém ve mně má profesorka
probouzela větší zvídavost. Na oboru oceňuji především jeho dynamiku v čase a velký potenciál do
budoucna. Rozhodla jsem se tomuto oboru přiblížit a více se v něm rozvinout a z tohoto důvodu
vypracovávám svou SVOČ práci právě na Ústavu lékařské genetiky pod vedením MUDr. Václavy
Curtisové na téma Vyhodnocování výsledků vyšetření genů hereditárních nádorových syndromů u
rizikových pacientů. 

Jak je z mého dopisu, doufám, patrné, tak absolventský program ve FNOL je pro mě vysněným
kariérním pokračováním a věřím, že svým nadšením pro medicínu a touhou se dále odborně vzdělávat a
posouvat budu i já přínosem pro Fakultní nemocnici.

Děkuji za Váš čas a těším se na Vaše případné dotazy telefonickou cestou, emailem či při osobním
rozhovoru.
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